
 

 

STAD TURNHOUT 
 

GEMEENTERAAD 
 

AGENDA 

 
ZITTING VAN 27 JANUARI 2014 OM 19:30 UUR 

 IN DE RAADZAAL VAN HET STADHUIS 
 

Openbare zitting 

 
001 Aanduiding van 4 bestuurders in de Raad van Bestuur van Projectvereniging 

Samenwerkingsverband Stadsregio Turnhout 
 
002 Aanduiding van een kandidaat-bestuurder in de Raad van Bestuur van IOK 
 
003 Aanduiding van een kandidaat-bestuurder in de Raad van Bestuur van IOK Afvalbeheer 
 
004 Aanduiding van een kandidaat-bestuurder in de Raad van Bestuur van IKA 
 
005 Aanduiding van een kandidaat-bestuurder in het Adviescomité van Cipal 
 
006 Aanduiding van een kandidaat-bestuurder in de Raad van Bestuur van Pidpa 
 
007 Aanduiding van een afgevaardigde in de Algemene Vergadering en aanduiding van een 

vertegenwoordiger met raadgevende stem in de Raad van beheer van Audio 
 
008 Aanduiding van een lid in het Beheerscomité van de Gemeenschappelijke Interne Dienst voor 

Preventie en Bescherming op het Werk (GiDPBW) 
 
009 Aanduiding van een kandidaat-bestuurder in de Raad van Bestuur van het Organisme voor de 

Financiering van de Pensioenen van de Provincie Antwerpen 
 
010 Aanduiding van een lid en plaatsvervangend lid in het Forum Lokale Werkgelegenheid 
 
011 Aanduiding van een vertegenwoordiger in het Dagelijks Bestuur van de Werkwinkel Turnhout 
 
012 Aanduiding van twee vertegenwoordigers in de Algemene Vergadering en aanduiding van een 

kandidaat-bestuurder in de Raad van Bestuur van AZ Turnhout 
 
013 Aanduiding van twee bestuurders in de Raad van Bestuur van de Projectvereniging Erfgoed 

Noorderkempen 
 
014 Aanduiding van een vertegen woordiger in de Raad van Bestuur van de Kempische Heerd nv 
 
015 Aanduiding van twee vertegenwoordigers in de Algemene Vergadering en aanduiding van een 

vertegenwoordiger in de Raad van Bestuur van Toerisme Provincie Antwerpen 
 
016 Aanduiding van een vertegenwoordiger in de Algemene Vergadering en aanduiding van een 

waarnemend vertegenwoordiger in de Raad van Bestuur van het Vlaams Innovatiecentrum 
voor Grafische Communicatie vzw 

 
017 Aanduiding van een afgevaardigde in de Algemene Vergadering en aanduiding van een lid in 

de Raad van Bestuur van De Ark 
 
018 Aanduiding van een plaatsvervangend vertegenwoordiger in het beheerscomité van de 

Sportregio Noorderkempen 
 



019 Aanduiding van een vertegenwoordiger en plaatsvervangend vertegenwoordiger in de 
Algemene Bekkenvergadering en aanduiding van een vertegenwoordiger en plaatsvervangend 
vertegenwoordiger in het Bekkenbureau 

 
020 Aanduiding van een vertegenwoordiger in de Algemene Vergadering van het OVSG 
 
021 Aanduiding van een vertegenwoordiger in de Algemene Vergadering van het Erkend 

Regionaal Samenwerkingsverband 
 
022 Goedkeuring te hechten aan de omschakeling van de samenstelling van de raad van bestuur 

A.G.B. met betrekking tot de bepalingen van artikel 236 §2bis van het gemeentedecreet 
 
023 Goedkeuring te hechten aan het gewijzigde toelagereglement jubilea vanaf het dienstjaar 2014 
 
024 Goedkeuring te hechten aan de overeenkomst inzake alternatieve gerechtelijke maatregelen 

voor het werkingsjaar 2013 
 
025 Goedkeuring van het meerjarenplan en de meerjarenbegroting van Welzijnszorg Kempen 
 
026 Goedkeuring te hechten aan subsidiereglement vernieuwende en bijzondere 

gemeenschapsvormende culturele projecten 2014 - 2019 
 
027 Goedkeuring te hechten aan het ontwerp addendum 2 bij het stadscontract tussen de Vlaamse 

regering en de stad Turnhout 
 
028 Definitieve vaststelling van het Ontwerp GemRUP ‘Omgeving Nieuwe Kaai’ 
 
029 Goedkeuring te hechten aan verrekening 1 voor de opdracht ‘Aanleg riolering Zuid’ 
 
030 Goedkeuring te hechten aan de lastvoorwaarden, kostenraming en gunningswijze voor de 

realisatie van een gezamenlijke project buitenschoolse kinderopvang en sociale huisvesting in 
de Koningin Astridlaan 28 

 
 

Punt van een raadslid 

 
031 a) Bezorgen van goedgekeurde verslagen van het college 
 
 

Vragen van raadsleden 

 
032 a) Fietsen in beide richtingen op de ring 
 
032 b) DKO bevoegdheid onderwijs 
 
032 c) Conservering cultureel erfgoed 
 
032 d) Vragen over achterlaten van appartement in slechte staat na opzeg 
 
032 e) Oplossing voor bewoners langsheen private wegen 
 
032 f) Nieuwe app ‘Recycle’ 
 
032 g) Keuze campus AZ Turnhout 
 
032 h) Ondergrondse glascontainers 
 
032 i) Stand van zaken ruimtelijke ontvoogding 
 
032 j) Cultureel ambassadeurschap 
 



032 k) Verlichting Grote Markt 
 
032 l) Weigering Project Villa Mescolanza, het huis van de bruggenbouwers 
 
032 m) Ingermeentelijke Kwaliteitskamer Ruimtelijke Ordening 
 
032 n) Studeren in de Wollewei 
 
032 o) Oplaadpunt elektrische auto’s Zegeplein 
 
032 p) De Beiaard 
 
032 q) Eindejaar op de Grote Markt 
 
032 r) Onregelmatigheden fuifzaal 
 
032 s) Fuifzaal 
 
032 t) Werk & en relanceplan 
 
 
 

Besloten zitting 

 
001 Goedkeuring te hechten aan de detachering van twee officieren van de Brandweer aan de 

Prezone Taxandria 
 
002 Aanvaarding van het ontslag van een brandweerman vrijwilliger 
 
003 Effectieve indienstneming van vijf vrijwillige brandweermannen 
 
Turnhout, 17 januari 2014 
 
 
 
 
 
 
Filip Buijs Luc Hermans 
Secretaris voorzitter 
 
 
De bundels liggen ter inzage van de raadsleden in het Stadskantoor: 
- op maandag 20 januari 2014 van 8.30 tot 12 uur en van 13.30 tot 16 uur (tot 19.30 uur na telefonische 

afspraak vóór 12 uur) 
- van dinsdag 21 januari 2014 tot en met vrijdag 24 januari 2014 van 8.30 tot 12 uur en van 13.30 tot 16 uur 
- op maandag 27 januari 2014 van 8.30 tot 12 uur en van 13.30 tot 16 uur 



Toelichtende nota bij de agendapunten in openbare zitting 
van de gemeenteraad van maandag 27 januari 2014 

 
1. t/m 21. 
Volgende mandaten moeten worden aangeduid: 

- 4 bestuurders in de Raad van Bestuur van Projectvereniging Samenwerkingsverband Stadsregio 
Turnhout 

- een kandidaat-bestuurder in de Raad van Bestuur van IOK 
- een kandidaat-bestuurder in de Raad van Bestuur van IOK Afvalbeheer 
- een kandidaat-bestuurder in de Raad van Bestuur van IKA 
- een kandidaat-bestuurder in het adviescomité van Cipal 
- een kandidaat-bestuurder in de Raad van Bestuur van Pidpa 
- een afgevaardigde in de Algemene Vergadering en een vertegenwoordiger met raadgevende stem in de 

Raad van Bestuur van Audio 
- een lid in het Beheerscomité van de Gemeenschappelijke Interne Dienst voor Preventie en Bescherming 

op het Werk 
- een kandidaat-bestuurder in de Raad van Bestuur van het Organisme voor de Financiering van de 

Pensioenen van de Provincie Antwerpen 
- een lid en plaatsvervangend lid in het Forum Lokale Werkgelegenheid 
- een vertegenwoordiger in het Dagelijks Bestuur van de Werkwinkel Turnhout 
- twee vertegenwoordigers in de Algemene Vergadering en aanduiding van een kandidaat-bestuurder in 

de Raad van Bestuur van AZ Turnhout< 
- twee bestuurders in de Raad van Bestuur van Projectvereniging Erfgoed Noorderkempen 
- een vertegenwoordiger in de Raad van Bestuur van de Kempische Heerd nv 
- twee vertegenwoordigers in de algemene Vergadering en een vertegenwoordiger in de Raad van 

Bestuur van Toerisme Provincie Antwerpen 
- een vertegenwoordiger in de Algemene Vergadering en waarnemend vertegenwoordiger in de Raad van 

Bestuur van het Vlaams Innovatiecentrum voor Grafische Communicatie vzw 
- een afgevaardigde in de Algemene Vergadering en een lid in de Raad van Bestuur van De Ark 
- een plaatsvervangend vertegenwoordiger in het Beheerscomité van de Sportregio Noorderkempen 
- een vertegenwoordiger en plaatsvervangend vertegenwoordiger in de Algemene Bekkenvergadering en 

een vertegenwoordiger en plaatsvervangend vertegenwoordiger in het Bekkenbureau 
- een vertegenwoordiger in de Algemene Vergadering van het OVSG 
- een vertegenwoordiger in de Algemene Vergadering van het ERSV 

 
22. 
De gemeenteraad wordt gevraagd akkoord te gaan dat volgens de bepalingen van artikel 236 §2 van het 
gemeentedecreet alle leden van de gemeenteraad te benoemen als lid van de raad van bestuur. Met 
inwerkingtreding van deze beslissing op datum van goedkeuring van de statuten door de Vlaamse Regering. 
 
23. 
Het gewijzigde toelagereglement voor huwelijksjubilea en 100-jarigen ligt ter goedkeuring voor. 
 
24. 
De Federale Overheidsdienst Justitie vraagt de gemeenteraad om akkoord te gaan met de overeenkomst inzake 
alternatieve gerechtelijke maatregelen betreffende het werkingsjaar 2013. 
Deze ligt ter goedkeuring voor. 
 
25. 
In het kader van de regelementering op de beleids- en beheerscyclus dient het meerjarenplan en de 
meerjarenbegroting van Welzijnszorg Kempen goedgekeurd te worden door de gemeenteraden van de bij de 
organisatie aangesloten OCMW’s. 
Deze liggen nu ter goedkeuring voor aan de gemeenteraad. 
 
 



 
26. 
De gemeenteraad keurde in zitting van december 2007 het subsidiereglement voor vernieuwende en bijzondere 
gemeenschapsvormende culturele projecten goed.  Kern van het reglement is het stimuleren van een 
‘verregaande aantoonbare inhoudelijke culturele samenwerking tussen twee of meer Turnhoutse actoren’. 

De gemeenteraad wordt gevraagd het reglement  te verlengen van 1 januari 2014 tot en met 
31 december 2019. 

 
27. 
Er werd een tweede addendum opgemaakt aan het stadscontract dat in 2007 werd afgesloten met de Vlaamse 
regering. Het betreft afspraken rond de ondertunneling van de R13 ter hoogte van het stadspark.Het addendum 
werd goedgekeurd door de Vlaamse Regering.  

Het addendum wordt nu ter goedkeuring voorgelegd aan de gemeenteraad. 
 
28. 
Het GemRUP ‘Omgeving Nieuwe Kaai’ ligt voor aan de gemeenteraad om definitief vastgesteld te worden. 
 
29. 
Tijdens de uitvoering van de opdracht ‘Aanleg riolering Zuid’ bleek dat het noodzakelijk was om een aanpassing 
in de uitvoering door te voeren. De bijkomende werken leiden tot werken in meer.  
Aan de gemeenteraad wordt gevraagd goedkeuring te hechten aan verrekening 1 voor de opdracht ‘Aanleg 
rioring Zuid’ voor het totaal bedrag in meer van 10 800,00 EUR excl. btw (btw medecontractant). 
 
30. 
De gemeenteraad wordt gevraagd goedkeuring te hechten aan de lastvoorwaarden, gunningswijze en 
kostenraming betreffende de opdracht ‘realisatie van een gezamenlijk project buitenschoolse kinderopvang en 
sociale huisvesting in de Koningin Astridlaan 28’. 

DE ARK en de stad Turnhout wensen samen te werken in een gemengd project met deels een 
buitenschoolse kinderopvang (BKO) en deels sociale huurwoningen op de site Koningin Astridlaan 28. 
De opmaak van het ontwerpdossier en de uitvoeringsmodaliteiten zal in co-bouwheerschap gebeuren. 

 
 

 
Punt van een raadslid 
31 a)  
Bezorgen van goedgekeurde verslagen van het college 

Motivering 
We kregen allemaal recentelijk de goedgekeurde verslagen van de collegezittingen in onze mailbox. Alle 
goedgekeurde verslagen van de afgelopen twee maanden samen in 1 email. Dit is erg moeilijk 
werkbaar. We kregen immers heel wat van de informatie die in deze verslagen officieel genoteerd staat 
al weken geleden in de pers te lezen of in één van de talrijke persberichten die door het college naar de 
diverse journalisten werden gestuurd. Dit maakt het als oppositie niet altijd gemakkelijk om goed maar 
zeker volledig geinformeerd te zijn. Normaal gezien wordt er in een college steeds eerst het verslag 
goedgekeurd van de vorige vergadering waarna het verslag in principe dezelfde dag of een dag later 
moet kunnen worden doorgestuurd. Dit maakt dat iedereen de juiste informatie op de correcte moment 
kan hebben. Echter tot op vandaag moeten wij vaststellen dat dit nauwelijks gebeurd binnen een 
redelijke termijn. Daarom  ons voorstel tot besluit van de gemeenteraad.  

Besluit 
De gemeenteraad besluit dat elk goedgekeurd verslag van het college niet later dan 1 werkdag na deze 
goedkeuring doorgestuurd wordt naar de raadsleden via email. 

Marc Van Damme-N-VA-22 januari 2014 
 
Vragen van raadsleden 
32 a) 



Fietsen in beide richtingen op de ring 
Onze fietspaden op de ring zijn zo gemaakt dat er slechts in een richting met het verkeer mee mag 
gereden worden. Dit geeft op sommige plaatsen zeer uitzonderlijke problemen. B.v. Op het doorsteekje 
voor de brug over de spoorweg moet een fietser die naar de stw. op Tielen moet eerst over de brug 
rijden, aldaar naar de overzijde van de ring fietsen om nadien terug de brug over naar de stw. op Tielen 
rijden. Zo zijn er meerdere voorbeelden. Kan er aan gedacht worden om op sommige plaatsen of 
misschien op gans de ring de fietsers toe te laten om in beide richtingen te laten rijden? 

Willy Van Geirt-N-VA-18 januari 2014 
 
32 b) 
DKO bevoegdheid onderwijs 

Het deeltijds kunstonderwijs – de SAMWD en de SASK – vallen onder onderwijsinspectie en derhalve 
alle decretale bepalingen inzake onderwijs. De bevoegdheid behoort dan ook tot de schepen van 
onderwijs. 
Niettemin wordt het DKO in Turnhout ondergebracht in de Sector Cultuur en Vrije Tijd. Dat houdt dus 
in dat de directies van genoemde instellingen als leidend ambtenaar de directeur Cultuur en Vrije tijd 
hebben. Volledig abstractie makend van de persoon in dit ambt, worden echter geen pedagogische 
competenties vereist bij de uitoefening van dit ambt. Dat brengt met zich mee dat de invalshoeken al te 
eenzijdig worden belicht vanuit de culturele en vrije-tijdssector en ondermaats of niet vanuit 
onderwijsaspecten.     
Ter vergelijking: de directies van het leerplichtonderwijs (basisschool en Handelsschool) hebben als 
leidend ambtenaar de directeur Burger en Samenleving. 
1. Waarom vindt het schepencollege het klaarblijkelijk niet wenselijk om het DKO, met als absolute 

hoofdopdracht onderwijs te verstrekken, volledig onder de schepen van onderwijs en dus de 
Directeur Burger en Samenleving te brengen? 

2. Is hieromtrent al eens een gesprek gevoerd met de directies van het DKO? Zo ja, welke zijn hun 
bevindingen ter zake? 

Paul Meeus-Vlaams Belang-22 januari 2014 
 
32 c) 
Conservering cultureel erfgoed 

In de loop van vorig jaar stelde ik diverse vragen aangaande het behoud of de conservering van 
cultureel erfgoed. Omdat er klaarblijkelijk geen automatische terugkoppeling is naar de gemeenteraad, 
wil ik vragen mij de stand van zaken mee te delen aangaande: 
1. het kruis op de Kruisberg (cfr. vaag 4 maart 2013) 
2. de kapel Nazareth (cfr. vraag 4 maart 2013) 
3. de (heiligen)beelden aan bepaalde gevels (cfr. vraag 6 mei 2013) 
4. de Goormolen (cfr. vraag 25 maart 2013) 
5. het monument/de herdenking Franz Andelhof (cfr. vragen 29 maart en 7 oktober 2013) 
6. zwaard Madelon (cfr. vraag 16 december 2013) 

 Paul Meeus-Vlaams Belang-22 januari 2014 
 
32 d) 
Vragen over achterlaten van appartement in slechte staat na opzeg 

In notulen van het schepencollege dd. 9 januari jl. lezen we dat het college van burgemeester en 
schepenen toestemt met de volledige inhouding van de waarborg voor een appartement dat de 
bewoners na opzeg in zeer slechte staat hebben achtergelaten. Er zijn onkosten voor 1 128,48 euro 
(exclusief BTW en plaatsingen).De stad houdt de huurwaarborg van 441,86 euro in. Dit betekent  een 
nog openstaande schuld van minimaal 686,62 euro. Er wordt in het besluit nergens aangegeven wie de 
openstaande schuld zal betalen. 
Betaalt de gemeenschap – lees: de Turnhoutse burger – de openstaande schuld of wordt deze verhaald 
op degenen die de schade hebben aangebracht? Graag krijg ik ook de reden bij het antwoord. 

Paul Meeus-Vlaams Belang-22 januari 2014 
 
32 e) 



Oplossing voor bewoners langsheen private wegen 
Tijdens de gemeenteraad van 4 maart 2013 stelde ik een vraag in het kader van de private weg 
achteraan de Koningin Astridlaan. De schepenen Vermissen en Segers antwoordden toen dat men in 
het kader van het meerjarenplan een oplossing zou zoeken voor de vijf private wegen met bewoning die 
we in Turnhout nog kennen. Tijdens de vorige gemeenteraad herhaalde ik deze vraag in het kader van 
de bespreking van het meerjarenplan, maar kreeg ik jammer genoeg geen antwoord.  
Graag had ik dan ook geweten of er deze legislatuur initiatieven zullen worden genomen om een 
oplossing te vinden voor de bewoners langsheen deze private wegen? 

Pierre Gladiné-DE Stadslijst22 januari 2014 
 
32 f) 
Nieuwe app ‘Recycle’ 

Verleden week stelden Fost Plus, Bebat en Recupel de nieuwe app ‘Recycle’ voor, die je onder andere 
op de hoogte brengt wanneer je je vuilbak moet buitenzetten en waar de dichtstbijzijnde glascontainer of 
inzamelpunt voor KGA te vinden is. Voor smartphonegebruikers biedt dit natuurlijk een enorme 
meerwaarde, maar deze gegevens zouden ook voor andere inwoners vlotter toegankelijk moeten 
kunnen zijn. Op de stedelijke website lees je bijvoorbeeld dat er in Turnhout 40 glascontainers te vinden 
zijn. Waar die dan wel zouden moeten staan, moet je zelf maar uitzoeken.  Het zou logisch lijken dat de 
informatie op deze app ook via de stedelijke website beschikbaar zou moeten zijn.  Op de website van 
Bpost kan je bijvoorbeeld op een eenvoudige manier de dichtstbijzijnde brievenbus vinden en op de 
eigen stedelijke website zijn alle speelpleintjes op een kaart aangeduid. Voor de inzamelpunten van 
glas, KGA, batterijen en frituurvet of de verkoopplaatsen voor afvalzakken en –bandjes zou dit toch ook 
op moeten kunnen. Uiteraard is het belangrijk dat deze info ook vlot voorhanden is voor mensen die 
geen beschikking hebben over internet. Via de stadskrant, de stadsagenda of de afvalkalender 
bijvoorbeeld.  
Welke initiatieven zal het college nemen om de locaties van deze inzamelpunten beter bekend te maken 
en om de app Recycle maximaal te promoten en integreren in de stedelijke website.  

Pierre Gladiné-DE Stadslijst-22 januari 2014 
 
32 g) 
Keuze campus AZ Turnhout 

Tijdens de gemeenteraad van 6 mei stelden verschillende fracties vragen omtrent de beslissing van het 
college van 23 april 2013 over de locatiekeuze van de unieke campus voor het AZ Turnhout. Vanuit 
Groen en TIM werden op deze vergadering en later ook op de commissies zeer harde woorden 
uitgesproken tegen de beslissing om de campus op de site Sint-Jozef uit te bouwen. Intussen heeft er 
een coalitiewissel plaatsgevonden en maken de voormalige critici van deze beslissing nu dan ook zelf 
deel uit van de meerderheid.  
Graag had ik dan ook willen weten of het huidige schepencollege achter de beslissing van het college 
van 23 april blijft staan. Kiest dit schepencollege met andere woorden voor de campus Sint-Jozef?  

Pierre Gladiné-DE Stadslijst-22 januari 2014 
 
32 h) 
Ondergrondse glascontainers 

Begin 2007 kondigde het voormalige schepencollege aan dat men in nieuwe projecten glascontainers 
voortaan ondergronds zou aanleggen. In verschillende steden en gemeenten is dit intussen al 
ingeburgerd, in Turnhout blijkbaar nog niet. In 2009 werd nogmaals een vraag naar IOK gericht, maar 
blijkbaar ook zonder veel resultaat.  
Is het nieuwe college nog steeds zinnens om ondergrondse glascontainers te installeren in Turnhout? 
Zo ja, welke stappen zijn hiervoor de laatste jaren ondernomen? 

Pierre Gladiné-DE Stadslijst-22 januari 2014 
 
32 i) 
Stand van zaken ruimtelijke ontvoogding  

Reeds verschillende werden er vragen gesteld over de ‘ruimtelijke ontvoogding’ van Turnhout. 
Ontvoogde gemeenten hebben immers meer autonomie om hun stedenbouwkundige vergunningen en 



verkavelingsvergunningen zelf af te leveren.  Van de vijf voorwaarden (een goedgekeurd gemeentelijk 
ruimtelijk structuurplan, een gemeentelijke stedenbouwkundige ambtenaar, een conform verklaard 
plannenregister, een vastgesteld vergunningenregister, een register van de onbebouwde percelen)  zijn 
er vier al geruime tijd voldaan. Voormalig collega Decoster ondervroeg op de gemeenteraad van 6 mei 
toenmalig schepen van Ruimtelijke Ordening Versmissen over de stand van zaken.  Die antwoordde 
toen dat men nog bezig was het Register van Onbebouwde Percelen (ROB) om te zetten in GIS-formaat 
en zodat dit aan de Vlaamse administratie zou worden overgemaakt. Dit zou in de loop van juli-augustus 
in orde zijn. Graag had ik dan ook geweten wat de actuele stand van zaken is en welke timing voorzien 
is om Turnhout uiteindelijk ontvoogd te krijgen.  

Pierre Gladiné-DE Stadslijst-22 januari 2014 
 
32 j) 
Cultureel ambassadeurschap 

De voorbije jaren zijn er veel pogingen gedaan om cultuur en evenementen naar de buurten en wijken te 
brengen.  In Mol heeft men al 10 jaar een succesvol systeem van ‘culturele ambassadeurs’ ingevoerd 
waarbij een gehucht of wijk één jaar lang culturele ambassadeur is voor de gemeente. Mits een beperkte 
ondersteuning vanuit de gemeente worden verenigingen vanuit deze gehuchten en wijken gestimuleerd 
om een jaar lang hun beste beentje voor te zetten. In sommige gehuchten werden de activiteiten ook na 
het ambassadeurschap voortgezet, en met succes zoals bijvoorbeeld het evenement ‘Griezelbuiten’. In 
Turnhout zou een vergelijkbaar initiatief ook wel interessant kunnen zijn. 
Is het schepencollege bereid om te onderzoeken of een systeem van ‘cultureel ambassadeurschap’ ook 
in Turnhout wenselijk en toepasbaar zou kunnen zijn?  

Pierre Gladiné-DE Stadslijst-22 januari 2014 
 
32 k) 
Verlichting Grote Markt 

Vorig jaar zijn er tijdens de zomer enkele proefopstellingen geweest om de nieuwe verlichting van de 
Grote Markt uit te testen.  Het budget werd op de gemeenteraad van vorig jaar reeds goedgekeurd en 
Eandis zou in het najaar van 2013 de werken aanvatten zodat voor december 2013 de verlichting zou 
branden.  
We begrijpen dat omwille van de evenementen van december werken moeilijker op te starten zijn maar 
ondertussen zijn we bijna eind januari en de donkere maanden blijven nog even aan.  Vriestemperaturen 
hadden we (nog) niet dus er was geen reden om de werken uit te stellen.  
Mag ik vragen aan de schepen van openbare werken wanneer de werken nu eindelijk zullen aanvatten 
en wat er op korte termijn kan gedaan worden om de Grote Markt terug te verlichten.  

Tom Versmissen-N-VA-22 januari 2014 
 
32 l) 
Weigering Project Villa Mescolanza, het huis van de bruggenbouwers 

 Op 15 september werd een project 'Villa Mescolanza, het huis van de bruggenbouwers' ingediend in het 
kader van participatieprojecten voor kansengroepen. Het ingestuurde dossier werd door het Agentschap 
Sociaal-Cultureel Werk voor Jeugd en Volwassenen in Brussel niet goedgekeurd. 
- Werd er door het Agentschap enige toelichting omtrent deze weigering verstrekt? 
- Komt de goede werking van Villa Mescolanza in Turnhout hierdoor in het gedrang? 

Erwin Brentjens-N-VA-22 januari 2014 
 
32 m) 
Intergemeentelijke Kwaliteitskamer Ruimtelijke Ordening 

Het IOK heeft een aantal maanden geleden naar de aangesloten steden en gemeenten een 
enquêteformulier opgestuurd om aan te sluiten bij een Kwaliteitskamer Ruimtelijke Ordening. Deze 
Kamer bestaat uit drie experten, waarvan twee architect-stedenbouwkundigen en geeft de aangesloten 
leden een onafhankelijk niet-bindend advies in complexe dossiers. Onze administratie stuurde het 
formulier terug dat zo'n Kamer een meerwaarde zou kunnen betekenen voor het afhandelen van 
moeilijke dossiers. Er werd echter geen engagement aangegaan tot toetreding. 
Is het College bereid om toe te treden tot deze Kwaliteitskamer? 
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32 n) 
Studeren in de Wollewei 

Samen met de Jeugddienst werd er van 5 tot en met 19 december tijdens de examenperiode voor een 
studieruimte gezorgd in de Wollewei. De studenten konden gebruik maken van internet en 
drankautomaten. Een jeugdmedewerker was steeds aanwezig. Uit de dagbladen vernamen we dat er op 
een bepaalde dag maar één leerling aanwezig was. Daarnaast moeten de secundaire scholen eigenlijk 
ook in opvang voorzien. 
- Hoeveel scholieren hebben uiteindelijk gebruik gemaakt van dit aanbod? 
- Wordt dit aanbod tijdens de volgende examenperiodes herhaald? 
- Is 'Studeren in de Wollewei' een kerntaak voor onze stad? 
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32 o) 
Oplaadpunt elektrische auto's Zegeplein 

Een evaluatie heeft uitgewezen dat de oplaadpunten in Vlaanderen bijzonder weinig gebruikt worden. Cijfers 
van Eandis over het eerste halfjaar van 2013 spreken over 100 oplaadbeurten verspreid over ongeveer 70 
oplaadpunten in Vlaanderen. Tegelijkertijd loopt de aankoop van elektrische auto's sterk terug. 
- Welk is het gebruikerscijfer van het oplaadpunt op het Zegeplein? 

Erwin Brentjens-N-VA-22 januari 2014 
 
32 p) 
De Beiaard 

Uit de krant vernamen we dat het voormalige café De Beiaard zou omgevormd worden tot een koffiebar 
en broodjeszaak. De authenticiteit van het café zou wel behouden blijven. Een krant plaatst ernstige 
vraagtekens bij het gegeven of dat deze nieuwe zaak wel ooit zal geopend worden. De herberg staat wel 
op de lijst van stedelijk patrimonium. 
- Staat 'De Beiaard' nog op de lijst van eventueel te verkopen stedelijke gebouwen? 
- Wordt de bestaande handelshuurovereenkomst hernieuwd met negen jaar of langer? Of gebeurt de 

uitbating tot het einde van de huidige handelshuurovereenkomst? 
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32 q) 
Eindejaar op de Grote Markt 

Tijdens de eindejaarsperiode trok het evenement 'Kerst in Turnhout' op de Grote Markt massa's volk. 
Ook tijdens de Kerstparade en met Verlooren Mondagh was het drummen op en rond de Grote Markt. 
De grote tent bleef na het afbreken van de ijspiste nog 14 dagen op het plein staan. De markthandelaars 
bleven alzo nog een tijdje langer op parking Snollaert. 
- Heeft men de mogelijkheid overwogen om na het afbreken van het kerstgebeuren de zaterdagmarkt 

rond de verlaten tent op te bouwen? Tijdens de winterperiode zijn er immers minder marktkramers 
op hun vaste plaatsen. 

- Kan er tijdens de kerstperiode een versoepeling van het terrasreglement ingevoerd worden? Dit zou 
kunnen bijdragen tot meer gezelligheid en winterse warmte op de ganse Grote Markt. 
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32 r) 
Onregelmatigheden fuifzaal 

Sinds de nieuwe fuifzaal open is, zijn er al tal van onregelmatigheden geweest. 
Zo kwam de benedenverdieping al eens ‘onder water’ te staan en zouden er problemen zijn met een te 
klein vermaalsysteem. Daarnaast was er al meer dan eens meer volk binnen dan de capaciteitsgrens 
toelaat. Ook werden er reeds problemen gesignaleerd met het bezit van o.m. vloeibare XTC.Naar 
verluidt probeerden jongeren via de centrale paal gratis binnen te glippen. 
1. Welke problemen werden tot op heden opgelijst? 
2. Wiens verantwoordelijkheid is het dat er een te klein vermaalsysteem geïnstalleerd is? 



3. Hoe wordt het capaciteitsprobleem opgevangen/opgelost? 
4. In welke mate en door wie wordt er gecontroleerd op het bezit, het gebruik en het verhandelen van 

drugs? 
5. Hoe wordt het probleem met de centrale ‘paal met de prikkeldraad’ deugdelijk opgelost? 
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32 s) 
Fuifzaal 

Na de laatste 'overstroming' heb ik gedurende anderhalf uur een bezoek gebracht aan de technische 
ruimten van de fuifzaal. 
Deze kelderruimte bestaat uit twee vloeren, een lager en een hoger gelegen. In het lager gelegen deel 
stond er 15 cm water, goed voor zo'n 30.000liter, juist tot onder een aantal elektrische aansluitingen. Na 
het wegpompen stond er nog steeds wat water. Er ligt een opblaasbaar plastieken zwembad om het 
eerste overtollige water op te vangen. De glaswol is doorweekt en dient vervangen te worden. De 
toiletten raken verstopt door bekertjes, ondergoed, zakjes gevuld met plantaardige drugs. Op 
de binnenkoer van de fuifzaal staat een metalen paal waaraan bovenaan prikkeldraad bevestigd werd. 
Via dit atrium worden ook zakjes met drank en drugs gedropt in de rokersruimte om de security te 
omzeilen. De bergruimte in de zaal wordt weinig netjes achtergelaten net zoals de muziekinstallatie met 
draaitafels. Hier is een duidelijk gebrek aan respect voor het gebruik van dure stedelijke infrastructuur. 
En dit voor een lage huurprijs. Daarenboven wordt regelmatig het maximum aantal toegestane 
fuifgangers ruim overschreden. 
- Hoe gaat het veiligheidsprobleem met het binnenkoertje van de fuifzaal aangepakt worden? 
- Hoeveel bedraagt de schade aan de technische installaties? Hoeveel heeft het wegpompen gekost? 
- Welke maatregelen gaat het College nemen om de gebruikers van de fuifzaal meer respect te laten 

opbrengen voor het gebruik van deze stedelijke infrastructuur? 
Erwin Brentjens-N-VA-22 januari 2014 

 
32 t) 
Werk & relanceplan 

In de pers mochten we bij de aanstelling van het nieuwe college vernemen dat de nieuwe meerderheid 
een groot werk & relanceplan zal opstellen.  
De intentie was er om een bedrijfsvriendelijk en ondernemersvriendelijk klimaat te scheppen dat nieuwe 
investeringen en extra tewerkstelling naar onze stad zou brengen.  
Graag had ik van de schepen van economie vernomen hoe men het opstellen van dit werk & 
relanceplan zal aanvatten en op welke termijn dit kan en zal uitgevoerd worden.  
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Besloten zitting 
1. 
Goedkeuring te hechten aan de detachering van twee officieren van de Brandweer aan de Prezone Taxandria 
 
2. 
Aanvaarding van het ontslag van een brandweerman-vrijwilliger 
 
3. 
Effectieve indienstneming van vijf vrijwillige brandweermannen 
 
 


